
Protokół  

z XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie  

odbytej w dniu 22 kwietnia 2005 r. w godz. 9ºº do 

11ºº  

w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 

Dworcowej 3  

  

  

Ad.1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  

  

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych, 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 

stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji 

uczestniczy 12 radnych ( nieobecni panowie Tadeusz 

Borkowski i Alfons Troka). W głosowaniu wzięło udział 12 

radnych.  

         Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni 

goście. (Listy obecności w załączniku do protokołu-

załącznik nr.1)  

Ad.2    

Przyjęcie porządku dziennego.  

  

Wójt Gminy- pragnę wprowadzić do porządku obrad sesji 
jeszcze jedną Uchwałę Nr XXV w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego działki nr 97/1 we wsi Równe, obręb 
Chrztowo, gmina Liniewo.  
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Ludwik Szparkowski- kto jest za wprowadzeniem 
uchwały?  

Jednogłośnie (12 głosami) „za” przyjęciem uchwały.  

  

- kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji?  

    Jednogłośnie (12 głosami) „za”  

  

  

Proponowany porządek obrad.  

  

1.     Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  

2.     Przyjęcie porządku dziennego.  

3.     Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4.     Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5.     Interpelacje i wnioski radnych.  

6.     Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu 
gminy za 2004 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
absolutorium.  

7.     Podjęcie uchwał w sprawach:  

   - zmian w budŜecie gminy.  

   - wygaśnięcia mandatu radnego,  

   -przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  

     przestrzennego działki nr 97/1 we wsi Równe, 
obręb Chrztowo,  

     gmina Liniewo.  
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8.     Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

9.     Wolne głosy i wnioski.  

10.                 Ustalenie terminu następnej sesji.  

11.                 Zakończenie sesji.  

  

  

  

Ad.3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

  

         Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z 
poprzedniej sesji. Brak uwag.  

  

-Radni jednogłośne „za” przyjęciem protokołu z 
poprzedniej sesji.  

(Głosowało   12 radnych)  

  

Ad.4  

  

Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań  

w okresie międzysesyjnym.  

  

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym /od 30 marca do 22 kwietnia 
2005r/  

(załącznik nr.2)  
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Ad.5  

  

Interpelacje i wnioski radnych.  

  

J.Narloch- mam dwa pytania do Pana Wójta  

  

1. Pierwsze pytanie jest odnośnie centrali nasiennej w 
Liniewie. Budynki naleŜą do Urzędu Gminy, jak się 
przedstawiają dalsze losy tych budynków.  

2. Drugie pytanie dotyczy dworca kolejowego w Liniewie. 
Obecnie nikt tam nie mieszka a co dalej z tym budynkiem? 

  

R.Kruszyński- ja pragnę tylko przypomnieć o tym 
tygodniu czystości. Mam nadzieję Ŝe nikt o nim nie 
zapomni. Zawsze był ten tydzień na początku maja a teraz 
temat ten ucichł.  

-jeszcze jedna istotna sprawa odnośnie równiarki, fajnie Ŝe 
ją mamy. Wydaje mi się Ŝe po takiej zimie jest 
konieczność wyrównania gruntownego niektórych 
odcinków. W kaŜdej miejscowości są takie odcinki 
gorszego stanu.  

  

W.Szarmach- w Wysinie była pół dnia. W takim tempie to 
tydzień i cała gmina jest wyrównana.  

  

A.Hinc- ja chciałbym przedstawić kilka tematów 
poruszonych na zebraniach wiejskich w Garczynie. 
Pierwsza sprawa dotyczy stawu w Garczynie obok boiska. 
Była propozycja aby zająć ten staw od pana Kreft i 
zagospodarować.  

-jest teŜ prośba o zainstalowanie lampy na parkingu przed 
farmą strusi. Z tego co mi wiadomo ta lampa jest tam 
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bardzo potrzebna gdyŜ teren ten obecnie nie jest 
oświetlany.  

-kolejna sprawa dotyczy zamknięcia dojazdu na jezioro 
duŜe w Garczynie. Najlepiej byłoby postawić tam znak 
zakazu wjazdu albo zakaz ruchu.  

-i ostatnia sprawa dotyczy remontu ronda w Garczynie. 
Wydaje mi się Ŝ powinniśmy solidnie przygotować się do 
tego remontu. Przy naszym udziale i z wsparciem innych , 
powinniśmy ten remont dobrze zaplanować i solidnie 
wykonać. Mamy nadzieję Ŝe w tym rozprawę ronda 
skończymy.  

  

Ad.6  

  

  

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu 
gminy za 2004 r. oraz podjęcie uchwały w 

sprawie absolutorium.  

  

T. Filipski- czyta STANOWISKO  KOMISJI  REWIZYJNEJ  

RADY  GMINY  W  LINIEWIE z dnia 30 marca 2005 roku.  

(załącznik nr.3)  

  

Ludwik Szparkowski- dziękuję za przedstawienie 
stanowiska Komisji Rewizyjnej.  

  

A.Hinc- czyta uchwałę z dnia 11 kwietnia 2005 r składu 
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku. 

(załącznik nr.4)  

  

Wójt Gminy- do sprawozdania, które radni otrzymali 
pragnę dodać kilka informacji odnośnie wykonania budŜetu 
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Gminy Liniewo za 2004 rok.  

(załącznik nr.5)  

  

Ludwik Szparkowski- proszę o przedstawienie opinii w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy wszystkich 
przewodniczących komisji:   

         

Komisja rolna  

  

-Bogdan Michnowski  

- dwa głosy „za” udzieleniem absolutorium, jeden rady 
wstrzymał się od odpowiedzi.  

  

Komisja oświaty  

  

-Anna Derra  

-z posiedzenia komisji oświaty z dnia 21 kwietnia 
podtrzymujemy opinię i udzielamy Wójtowi  jednogłośnie  
absolutorium.  

  

Komisja Komunalna i BudŜetu  

  

-Narloch Jerzy ( zastępujący przewodniczącego Pana 
Alfonsa Troki)  

-komisja w 100% udziela Wójtowi absolutorium  

  

Komisja Rewizyjna  
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- Tomasz  Filipiki- jednogłośnie „za”  

  

Ludwik Szparkowski- czy są jakieś pytania odnośnie 
absolutorium?  

  

A.Hinc- ja mam pytanie odnośnie finansowego rozliczenia 
oświaty. Sprawa dotyczy łączenia klas, mieliśmy na tym 
zaoszczędzić a w sprawozdaniu nie ma o tym ani słowa. 
Potrzebuję tej odpowiedzi.  

  

 W.Szarmach- moje pytanie dotyczy umorzenia  w sumie 
kwoty  

1 159 zł. Czy komisje zapoznały się jakie skutki poniesie w 
takiej sytuacji Urząd Gminy? Ja się nie pytam komu to 
umorzono ale jakie tego są skutki.  

  

R.Kruszyński- czyta bardzo duŜo prasy i np. „Gmina 
Karsin otrzymała 1 100 zł. na budowę kanalizy. Stanowi to 
70 % całości kosztów inwestycji”. W naszym sprawozdaniu 
czytamy iŜ w naszej gminie inwestycje wynoszą 2,9 %  

2002 r.-       17%  

2003 r. -     11,2%  

2004 r.-   2,9%  

         Moim zdaniem przez te dwa lata nie zrobiono 
centymetra kanalizy. To była sprawa priorytetowa. Wnioski 
przepadły a my dalej nic nie mamy.  

  

PRZERWA do godz.10ºº  

  

Wójt Gminy- jeŜeli chodzi o sprawy finansowe. Temat był 
poruszany wielokrotnie, wielokrotnie równieŜ go 
przedstawialiśmy  bardzo szczegółowo. Efekt łączenia klas 
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będzie widoczny dopiero pod koniec roku. Trzeba wziąć 
pod uwagę równieŜ to, iŜ koszty na oświatę rosną i 
następuje wyrównanie.  

Trzeba wziąć pod uwagę  odprawy , które wyniosły 200 
tyś. zł. Nastąpiło 16 awansów czyli kolejne 5 tyś. zł. To są 
koszta i nie małe pieniądze.  

  

- odnośnie pytania  pana Wiesława Szarmacha w sprawie 
umorzeń. Wszystko szczegółowo opisane jest w 
sprawozdaniu na stronie 7.Nie widzę takiej moŜliwości aby 
w ogóle nie było umorzeń. Są róŜne sytuacje, bezrobocie, 
choroby, trudne sytuacje w rodzinach.  

  

W.Szarmasz- pytanie do pani Skarbnik, czy to wpływa na 
subwencję?  

  

D.Skuza- wszystkie takie czynniki wpływają na 
subwencję.  

  

Wójt Gminy- pomoc biednym ludziom to nie jest strata.  

  

 Radca Prawny-problem tkwi w tym Ŝe Wójt rozpatruje te 
umorzenia  opierając się na dokumentach. Wszyscy wiemy 
Ŝe wystawione dokumenty nie zawsze są wiarygodne ale 
nie ma złotego środka na takie problemy. To samo jest z 
dodatkami mieszkaniowymi czy teŜ stypendiami, jest wiele 
sytuacji Ŝe ktoś oszukuje i naciąga. Prawdą jest teŜ to Ŝe 
nie wszyscy są tacy.  

  

Wójt Gminy- jeŜeli chodzi o kanalizę, to mi chyba 
najbardziej zaleŜy- to jest bardzo istotne. Trzeba to tak 
zrobić aby było najbardziej ekonomicznie.  

Ludwik Szparkowski- Izba obrachunkowa wydała opinię 
pozytywna odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Liniewo.  

Strona 8 z 12Urząd Gminy Liniewo

2007-03-30http://bip.liniewo.pl/index.php?id=53&content=12658&page=2



  

A.Hinc- czyta uchwałę z dnia 22 kwietnia w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

(załącznik nr.6)  

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem?  

„za”- głosowało 10 radnych  

Wstrzymało się 2 radnych.  

Ludwik Szparkowski- uchwała została przyjęta.  

  

D.Skuza- panie Przewodniczący, goście, radni oraz sołtysi. 
Miło mi Ŝe doceniliście moje starania. Dziękuję za zaufanie. 
Zdaję sobie sprawę Ŝe nasza praca nigdy nie będzie 
doskonała ale myślę Ŝe będziemy dokładać wszystkich 
starań o to aby było coraz lepiej.  

  

Wręczenie kwiatów przez pana Przewodniczącego pani 
Danucie Skuza i Mirosławowi Warczak.  

  

Ad.7  

Podjęcie uchwał w sprawach:  

  

- zmian w budŜecie gminy.  

  

Ludwik Szparkowski- czy są pytania odnośnie uchwały?  

Brak.  

A.Hinc- czyta uchwałę w sprawie zmian w budŜecie 
gminy.  

( załącznik nr.7)  
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Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały?  

- jednogłośnie „za”  

  

-wygaśnięcia mandatu radnego,  

  

A.Hinc- czyta uchwałę w sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego.  

( załączona do protokołu)  

  

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały?  

- jednogłośnie „za”  

(załącznik nr.8)  

-przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  

przestrzennego działki nr 97/1 we wsi Równe, obręb 
Chrztowo,  

gmina Liniewo.  

Ludwik Szparkowski- czy są jakieś pytania odnośnie 
planu zagospodarowania?  

Brak  

  

A.Hinc- czyta uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego działki nr 97/1 we wsi Równe, obręb 
Chrztowo, Gmina Liniewo.  

( załącznik nr.9)  

  

Ludwik Szparkowski- kto jest za przyjęciem uchwały?  

- jednogłośnie „za”  
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Ad.8  

  

Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

  

Wójt Gminy- jeŜeli chodzi o pytania pana J.Narloch w 
sprawie dworca i centali nasiennej, budynki dopiero od 
tego roku moŜna sprzedać. Na dzień dzisiejszy nie ma 
Ŝadnych chętnych. Jeli chce ktoś to proszę bardzo, 
jesteśmy otwarci na wszystkie propozycje.  

- w sprawie tygodnia czystości, zgodnie z przepisami 
ogłościć takiego tygodnia nie moŜna. Nieoficjanie moŜemy 
umówić się na termin który wkrótce postaram się 
uzgodnić. Pismem wyślemy wszystkie informacje sołtysom. 

-Równiarka- wszyscy dobrze wiemy Ŝe takie wysyłanie 
równiarki w teren to są równieŜ koszta.. Kupiliśmy ją aby 
oszczędzać więc codziennie równiarka nie będzie jeździć.  

-sprawa terenu w Garczynie. Postaram się zorganizować 
spotkanie z panem Kreft odnośnie uŜyczenia tego terenu.  

-sprawa zakazu wjazdu na Jezioro DuŜe, wydaje mi się Ŝe 
to nie jest rozwiązanie.  

-sprawa lampy na parkingu przy farmie strusi, sprawa jest 
otwarta, jeŜeli sołectwo znajdzie lampę do przeniesienia to 
proszę bardzo. Nowych inwestycji w tym roku juŜ nie 
będzie bo nie ma pieniędzy.  

  

P.Piwowarczyk- jeŜeli chodzi o wyjazd równiarki to 
chciałbym zauwaŜyć Ŝe jest za sucho i nie ma sensu jej 
gdziekilwiek na razie wysyłac. Trzeba poczekać aŜ spadnie 
deszcz. Przypomnę panu Waldkowi, aby zgodnie z umową 
przed wyjazdem w teren wcześniej zgłaszał się u sołtysa.  

-sprawa dworca w Liniewie. To jest mieszkanie socjalne. 
Trzeba je wyremontować na co na dzień dzisiejszy nie ma 
pieniedzy.  
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R.Kruszyński-juŜ kilka razy apelowałem aby przeznaczyć 
kwotę 2 tyś.zł. na drogę do wysypiska śmieci. Widzę Ŝe te 
apelacje nie mają sensu.  

  

A.Skórski- 1 maja jest Święto StraŜaka, wydaje mi się Ŝe 
stać Urząd Gminy aby zaprosić na tą uroczystość 
wszystkich Radnych.  

  

Ludwik Szparkowski- jest Zarząd Gminnej StraŜy 
PoŜarnej- to oni są organizatorami.  

  

  

                                           PRZEWODNICZĄCY  

                                           RADY 
GMNY                                

                                            Ludwik Szparkowski 
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